
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ.18/97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 581/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση οικονομικής ενίσχυσης του Π.Σ. 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ» 

 
       Σήμερα  17 Νοεμβρίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 13-11-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν παρόντα  21  μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                           Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Α. Μαρκούλης            -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Χ. Παπαγεωργίου  
3. Μ. Ποτουρίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα  
4. Κ. Κόλβατζης B. Tσίλης   
5. Κ. Βαφείδης    
6. Α. Δελαβερίδης    
7. Δ. Αδάμου   Απόντες Πάρεδροι 
8. Θ. Τέτος   Γ.Μπαλτζής 

      9. Ε. Λελεκάκης   Λ.Χατζηγεωργίου 
    10. Κ. Πουλασουχίδης   Θ.Δεμερτζής 
    11. Π. Καρασαββίδου    

12. Κ. Γκαβαϊσές  
13. Α. Καραντουμάνης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 
14. Λ. Τάκης 583 /97  απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κόλβατζης και 
15. Ε. Παναγιωτίδης Κουρουζίδης. 
16. Ο. Σιδηρόπουλος Κατά    τη συζήτηση   της υπ’ αριθ. 586/97 απόφ. 
17. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησαν    οι   κ.κ. Παναγιωτίδης,   Αδάμου,  
18. Γ. Χιονίδης Ζαμάνης, Σιδηρόπουλος, Αγαθαγγελίδης. 
19. Δ. Ζαμάνης Κατά    τη    συζήτηση της υπ’ αριθ. 587/97 απόφ. 
20. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησαν οι κ.κ. Κουρουζίδης,Καρασαββίδου. 
21. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



 Στη συνέχεια το σώμα αφού δέχθηκε να συζητήσει και  αποφάσισει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο κ. προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 3-11-97 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. 
Μενέλαου Ποτουρίδη που έχει ως εξής: 
 Με αίτησή της η Επιτροπή Ελληνοκουβανικής φιλίας Ν.Ημαθίας μας γνωρίζει  
ότι  στις       3-11-97 διοργανώνει       εκδήλωση    στη Στέγη    Γραμμάτων και 

Τεχνών 
 στη    μνήμη του Τσε Γκεβάρα και ζητά από το Δήμο μας    να αναλάβει τα έξοδα 

της  
εκδήλωσης που ανέρχονται στο ποσό των 130.000 δρχ. 
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου μας έτους 1997 στον ΚΑ .062.9 «Λοιπές  
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού 5.000.000 δρχ. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο ν’ αποφασίσει για την 
κάλυψη ή μη των εξόδων της παραπάνω εκδήλωσης τα οποία ανέρχονται στο ποσό 
των 130.000 δρχ. 
 Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 10-11-97 εισήγηση της 
επιτροπής αθλητισμού νεολαίας με την οποία αυτή εισηγείται την κάλυψη των 
εξόδων που είναι 130.000 δρχ. ,της εκδήλωσης στη μνήμη του Τσε Γκεβάρα 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης :Το ποσό είναι 130.000 δρχ. Να δοθεί διά μέσου της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ ή σ’ ένα μορφωτικό σύλλογο. 
 Παναγιωτίδης :Εγώ πιστεύω ειλικρινά ότι ο Τσε Γκεβάρα είναι ένας από τους 
ελάχιστους ήρωες του σημερινού κόσμου. Αυτό όμως δεν μου αφαιρεί το δικαίωμα 
να πω ότι τέτοια θέματα όταν ο Δήμος ο ίδιος είναι συνδιοργανωτής πρέπει πρώτα να 
έρχονται από το ΔΣ να συζητούνται , ν’ αποφασίζονται και μετά να γίνονται.Οταν  
διάβασα στην εφημερίδα ότι ο Δήμος, με την επιτροπή συνδιοργανώνουν εκδήλωση  
ήθελα να το φέρω το θέμα προ ημερήσιας διάταξης, αλλά σεβόμενος τη μνήμη του 
Τσε Γκεβάρα δεν τόκανα. Τώρα που ήρθε στα οικονομικά το λέω ότι δεν το 
αποδέχομαι και γι αυτό θα ψηφίσω Λευκό. Και να πώ ότι  όχι  απλά να συμφωνήσω 
αλλά να επαυξήσω  κιόλας. 
 Χιονίδης : Εκφράζω και εγώ την ίδια άποψη ότι δεν πρέπει να έρχονται εκ 
των υστέρων διαφωνώ δε και με την διοργάνωση τέτοιων εκδηλώσεων. Καιρός  είναι 
να δούμε λίγο την Ελλάδα και ν’αφήσουμε τους άλλους παρ΄όλο που δεν αμφισβητώ 
την αξία της συνεισφοράς του και βέβαια έφυγε νωρίς και γλίτωσε και δεν 
ρεζιλεύτηκε. Υπήρξε μια γενναία προσωπικότητα, καταξιωμένος έχω όμως την 
εντύπωση ότι είναι καιρός να φροντίσουμε λίγο για την Ελλάδα και αν κάποιοι 
Ελληνες προς τιμή τους, δεν τους ειρωνεύομαι, θέλουν τετοιες εκδηλώσεις ας 
βρίσκουν και τις πηγές. Σήμερα διαβάζω ότι η περίφημη δασκάλα και όλος ο 
ελληνισμός της Κύπρου βρίσκεται σε οικτρά κατάσταση ώστε  από 24.000 χιλ. έχουν 
μείνει 400 και ότι από 11 χρονών και πάνω τα κορίτσια όλα είναι βιασμένα. Δεν 
υπάρχει σχολείο και κατά συνέπεια, υπάρχουν σημερινά προβλήματα του 
Ελληνισμού. 
 Συγχαίρω τους συμπολίτες που κάνουν αυτές τις προσπάθειες αλλά τους 
παρακαλώ να βρίσκουν και τα χρήματα να τις κάνουν και όχι να τις φέρνουν στο 
Δήμο και μάλιστα εκ των υστέρων. Συνεπώς θα ψηφίσω λευκό από σεβασμό προς το 
πρόσωπο τουΤσε Γκεβάρα αλλιώς θα ψήφιζα εναντίον. 
 Ποτουρίδης:Ισως έπρεπε να μιλήσω πρώτος για να ενημερώσω τους 
συναδέλφους. Κατ’αρχήν πρέπει να συγχαρούμε την ομάδα αυτή της 



Ελληνοκουβανικής  φιλίας,είναι συμπολίτες μας,οι οποίοι είχαν αυτήν την 
ευαισθησία να διοργανώσουν αυτή την εκδήλωση η οποία είχε γεμίσει σχεδόν την 
Στέγη, ήταν 200 άτομα και άφησε τις καλύτερες εντυπώσεις. Εκ του αποτελέσματος  
αφού άρεσε η εκδήλωση  τους συμπολίτες μας πρέπει να αποδεχθούμε ούτως ή 
άλλως. 
 Ομως δεν ήρθε έγκαιρα η αίτηση από την επιτροπή αυτή των φίλων γιατί δεν 
υπήρχε οικονομικό αίτημα. Πρέπει να σας πω ότι τα 30.000 χιλ. είναι για την 
ενοικίαση της αίθουσας στη Στέγη και τα υπόλοιπα για τη μετακίνηση ενός 
συγκροτήματος, και μιας μικρής δεξίωσης. Παράλληλα πρέπει να σας πώ ότι υπήρχε 
εκδήλωση και για τον συγγραφέα Πεπελάση, και όλος ο κόσμος μετακινήθηκε και σ’ 
αυτήν την εκδήλωση. 
 Νομίζω ότι άδικα ειπώθηκαν  όσα ειπώθηκαν. Πρέπει να τα δώσουμε γιατί το 
ποσό δεν είναι μεγάλο. 
 Αγαθαγγελίδης :Οσο για την μνήμη του Τσε ιδιαίτερα από τον κ. 
Παναγιωτίδη και τον κ. Χιονίδη ακούσθηκε ότι την εκτιμούν. Βέβαια εκτιμούν 
μάλλον ότι καταχυρώθηκε στη συνείδηση πολλών. Δεν είναι υποχρεωτικό να 
συμφωνήσουν και στο νόημα του αγώνα του Τσε Γκεβάρα στον αντιμπεριαλιστικό 
αγώνα  που έδωσε και μάλιστα σ’ αυτά τα χρόνια που ήταν αρκετά επίκαιρος και για 
τη δική  μας χώρα γιατι απένταντι στα ίδια αφεντικά έδινε αυτόν τον αγώνα, στ’ 
αφεντικά που πάλαιψαν και οι φοιτητές του Πολυτεχνείου. Γι αυτή την επέτειο που 
στεναχωρήθηκε ο κ. Χιονίδης ότι δεν δίδει παρών η νεολαία κλπ. Εχω να πώ ότι 
έχουν το ίδιο νόημα η εξέγερση του Πολυτεχνείου με τον αγώνα του  Τσε Γκεβάρα. 
Οσο για το ότι δεν ρεζιλεύτηκε όπως είπε ο κ. Χιονίδης το ότι μιλάμε όλοι Ελληνικά 
το χρωστάμε στον  Τσε Γκεβάρα και σε πολλούς άλλους που αγωνίσθηκαν. 
 Χιονίδης :Μίλησα για την παγκόσμια αξία του Τσε Γκεβάρα ,αλλά έχουμε 
προτεραιότητες άλλες, ως Ελληνες. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος : Ποιοί ψηφίζουν για την κάλυψη των εξόδων της 
εκδήλωσης στη μνήμη του Τσε Γκεβάρα. 
 Υπέρ ψήφισαν 17 δημοτικοί σύμβουλοι. 
Κ.Ασλάνογλου, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Βαφείδης, Α.Δελαβερίδης, Δ.Αδάμου,       
Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, Π.Καρασαββίδου, Κ.Γκαβαϊσές, 
Α.Καραντουμάνης,  Λ.Τάκης, Π.Αγαθαγγελίδης, Ε.Σοφιανίδης, Ο.Σιδηρόπουλος,  
Δ.Ζαμάνης, Μ.Αδαλόγλου. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι κ.κ. Ε. Παναγιωτίδης  και  Γ. Χιονίδης. 
 Το  ΔΣ μετά  διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την από  31-10-97 αίτηση της επιτροπής Ελληνοκουβανικής φιλίας Ν.Ημαθίας. 
2.-Την από 10-11-97 εισήγηση της αρμόδιας Επιτροπής του Δήμου με την οποία 
αυτή εισηγείται την κάλυψη των εξόδων της εκδήλωσης, που πραγματοποιήθηκε στη 
Στέγη Γραμμάτων και Τεχνών, και τα οποία ανέρχονται στο ποσό των 130.000 δρχ. 
3.-Οτι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1997 και στον ΚΑ 212.5 
«Προαιρετικές  επιχορηγήσεις σε αθλητικούς οργανισμούς-σωματεία» υπάρχει 
γραμμένη πίστωση ποσού δρχ. 10.000.000. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και  λήψη απόφασης για το παρακάτω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 



 Β)Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση  του Μ.Σ. Καλλιθέα με ποσό 130.000 
δρχ. 
 Γ)Ψηφίζει ποσό δρχ. 130.000 σε βάρος της πίστωσης με ΚΑ 212.5  
«προαιρετικές επιχορηγήσεις σε αθλητικούς οργανισμούς και σωματεία» του 
προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1997 για να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 581/ 1997 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Γ. Χιονίδης 
 Α. Δελαβερίδης Δ. Ζαμάνης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ. Αδάμου Μ. Αδαλόγλου 
 Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης 
 Ε. Λελεκάκης   

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Κ. Πουλασουχίδης   
 Π. Καρασαββίδου   
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Καραντουμάνης   

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  3-12-1997 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


